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Protokół Nr XLVII/2022 

z Sesji Rady Miasta Łańcuta 

odbytej w dniu 24 lutego 2022 r. 

  

XLVII Sesja Rady Miasta Łańcuta VIII kadencji odbyła się pod przewodnictwem pana 

Adama Opałki– Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 

Sesja odbyła się w sali wystawowej Miejskiego Domu Kultury w Łańcucie - 

rozpoczęła się o godz. 15.00 i trwała do godz. 18.30. 

W Sesji na stan 15 radnych w chwili jej otwarcia uczestniczyło 14 radnych, wobec 

czego Prowadzący obrady stwierdził prawomocność obrad i podejmowania uchwał. 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Miasta Łańcuta są nagrywane 

i transmitowane w Internecie. Pełna treść klauzuli informacyjnej dotyczącej 

nagrywania obrad Sesji znajduje się przed wejściem na salę posiedzeń. 

 

Prowadzący obrady przywitał zebranych gości i poinformował, że porządek Sesji 

przedstawia się następująco: 

 

1) Otwarcie. 

 

2) Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

 

3) Wręczenie Statuetek w Konkursie „Aktywny Senior im. Adama Hadława”. 

 

4) Przyjęcie Protokołu Nr XLVI/2022 z XLVI Sesji Rady Miasta Łańcuta. 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na 

rok 2022 (Druk Rady Miasta Nr 17/2022). 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Łańcuta  (Druk Rady Miasta Nr 18/2022). 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia roku 2022 „Rokiem Historii Miasta 

Łańcuta” Druk Rady Miasta Nr 1/2022). 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

lata 2022-2023 (Druk Rady Miasta Nr 12/2022). 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto 

Łańcut na rok 2022 (Druk Rady Miasta Nr 13/2022). 
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10) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu osłonowego 

w zakresie dostępu do opieki na odległość w 2022 r.” (Druk Rady Miasta 

Nr 14/2022). 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości gruntowej wraz z prawem własności budowli 

położonej w Łańcucie przy ul. Polnej Druk Rady Miasta Nr 15/2022). 

 

12) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Miejskiemu 

Ośrodkowi Sportu i Rekreacji w Łańcucie (Druk Rady Miasta Nr 16/2022). 

 

13) Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

Kontynuując, Wiceprzewodniczący Rady wyjaśnił, że stosownie do art. 20 ust. 1 pkt 

1a ustawy o samorządzie gminnym, Rada może wprowadzić zmiany w porządku 

obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady i zapytał, czy są 

jakieś propozycje zmian do ustalonego porządku obrad. 

 

Burmistrz Miasta pan Rafał Kumek, zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad 

w zakresie: 

 

 wprowadzenia dodatkowego punktu o treści „Podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Łańcuckiego 

Zakładu Komunalnego Spółka z o.o. w Łańcucie (Druk Rady Miasta 

Nr 19/2022)”, 

 

Więcej uwag, ani wniosków o zmianę  porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Za wprowadzeniem do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Łańcuckiego 

Zakładu Komunalnego Spółka z o.o. w Łańcucie, głosowało 14 radnych, nikt nie był 

przeciw, nikt wstrzymał się od głosu. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek 

został przyjęty i zostanie rozpatrzony, jako pkt. 7. 

 

Po zakończeniu procedury głosowania, ostatecznie porządek obrad XLVII Sesji 

ukształtował się następująco: 

 

3) Wręczenie Statuetek w Konkursie „Aktywny Senior im. Adama Hadława”. 

 

4) Przyjęcie Protokołu Nr XLVI/2022 z XLVI Sesji Rady Miasta Łańcuta. 
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5) Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na 

rok 2022 (Druk Rady Miasta Nr 17/2022). 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Łańcuta  (Druk Rady Miasta Nr 18/2022). 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego Łańcuckiego Zakładu Komunalnego Spółka z o.o. w Łańcucie 

(Druk Rady Miasta Nr 19/2022). 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia roku 2022 „Rokiem Historii Miasta 

Łańcuta” Druk Rady Miasta Nr 1/2022). 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

lata 2022-2023 (Druk Rady Miasta Nr 12/2022). 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto 

Łańcut na rok 2022 (Druk Rady Miasta Nr 13/2022). 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu osłonowego 

w zakresie dostępu do opieki na odległość w 2022 r.” (Druk Rady Miasta 

Nr 14/2022). 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości gruntowej wraz z prawem własności budowli 

położonej w Łańcucie przy ul. Polnej Druk Rady Miasta Nr 15/2022). 

 

13) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Miejskiemu 

Ośrodkowi Sportu i Rekreacji w Łańcucie (Druk Rady Miasta Nr 16/2022). 

 

14) Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

Ad.3 

Wręczenie Statuetek w Konkursie „Aktywny Senior im. Adama Hadława”. 

 

Podczas realizacji niniejszego punktu obrad, odbyło się uroczyste wręczenie 

statuetek przyznanych w Konkursie „Aktywny Senior 2021”. Wyniki ogłosił pan Michał 

Mac Kierownik Wydziału Sportu, Promocji i Turystyki, natomiast statuetki laureatom 

wręczyli pan Rafał Kumek Burmistrz Miasta, pan Adam Opałka Wiceprzewodniczący 

Rady oraz syn ś.p. Adama Hadława - pan Michał Hadław.  
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Już po raz trzeci zorganizowano konkurs mający na celu, promowanie i nagradzanie 

szczególnej aktywności zawodowej i społecznej seniorów mieszkających w Łańcucie, 

oraz docenienie ogromnej pracy i zaangażowania w życie społeczne miasta. 

Inicjatorem przyznawania tej nagrody był ś.p. Adam Hadław, Społeczny Rzecznik 

Seniorów i Osób Niepełnosprawnych Miasta Łańcuta. Od 20 stycznia 2021 r. 

Zarządzeniem Burmistrza Miasta Nr 291/2021 Konkurs został nazwany jego 

imieniem („Aktywny Senior im. Adama Hadława”). Nazwanie Konkursu imieniem 

zmarłego w dniu 9 września 2021 roku Adama Hadława ma na celu upamiętnienie 

życia i zasług w społecznej aktywności na rzecz seniorów tego wybitnego 

społecznika, pomysłodawcy Konkursu „Aktywny Senior” w latach 2019 i 2020. 

 

Konkurs odbywa się w dwóch kategoriach działalność zawodowa seniora, jej wpływ 

na otoczenie i dorobek oraz działalność społeczna, charytatywna, edukacyjna lub 

publiczna. Do konkursu zgłoszonych zostało dwóch seniorów. Są to  osoby 

odznaczające się dobrym sercem, chęcią niesienia pomocy innym, ogromną 

aktywnością na rzecz lokalnego środowiska. Pomimo zakończenia swojej aktywności 

zawodowej, nadal pracują i angażują się w życie lokalne, udzielając się społecznie. 

Wręczenie Statuetek poprzedziła prezentacja filmików, przygotowanych przez TV 

Łańcut, prezentujących działalność laureatów. Nagrodę „Aktywny Senior 2021” 

otrzymali: 

 

Pani Zofia Florek w  kategorii działalność zawodowa, która od 2006 roku przebywa 

na zasłużonej emeryturze. Pracowała jako nauczyciel w Zespole Placówek 

Oświatowo-Wychowawczych w Łańcucie. Współpracowała z Młodzieżowym Domem 

Kultury oraz Biurem Wystaw Artystycznych w Rzeszowie, Miejską Biblioteką 

Publiczną i Miejskim Domem Kultury w Łańcucie w zakresie prac rzemiosła 

artystycznego i haftu. Prowadzone przez panią Zofię Koło rzemiosła artystycznego 

i haftu działało w latach 1986-2006 przy Ognisku Pracy Pozaszkolnej, a potem 

w Zespole Placówek Oświatowo-Wychowawczych. Zajęcia w Kole, dzięki wyjątkowej 

zdolności pani Zofii porozumiewania się z dziećmi i młodzieżą, docenianej również 

przez rodziców, budziły zainteresowanie zarówno dziewcząt jak i chłopców, co było 

ewenementem przy tego rodzaju zajęć. Dzieła wykonane pod kierunkiem pani Zofii 

brały udział w wystawach, konkursach rejonowych, wojewódzkich i ogólnopolskich, 

zdobywając liczne nagrody i wyróżnienia. Pani Zofia Florek ma też spore osiągnięcia 

w pracy społecznej. W latach 2001-2016 była przewodniczącą Koła Gospodyń 

Łańcut Przedmieście. Prowadzone pod kierunkiem pani Zofii Koło od roku 2001 

działało w dzielnicy, od 2003 r. w regionie przy boku Kół Gospodyń Wiejskich, 

uczestniczyło w Jubileuszu 150-lecia KGW na ziemiach polskich, obchodziło też 

własny Jubileusz 50-lecia w 2015 r. KG Łańcut Przedmieście brało udział w licznych 

imprezach, konkursach, pokazach, kiermaszach organizowanych przez Burmistrza 

Miasta Łańcuta, Starostwo Powiatowe czy Koła Gospodyń Wiejskich, np. Dni Miasta 

Łańcuta, Dni Powiatu Łańcuckiego, Piknik Integracyjny Osób Niepełnosprawnych, 

I Kiermasz Edukacyjny Polska Wielkanoc na Kresach Wschodnich, “Święto Chleba” 
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w Głuchowie, “Smaki i aromaty z galicyjskiej chaty” w Soninie, “Zamknij lato w słoiku” 

w Kraczkowej. Na emeryturze pani Zofia oddaje się swoim pasjom 

i zainteresowaniom, nie rozstaje się z igłą i nicią, haftuje, czyta, fotografuje, była 

i pozostała osobą wrażliwą, ciekawą, otwartą, służy pomocą i doświadczeniem, 

bierze aktywny udział w pracach Stowarzyszenia LX+ i Koła Gospodyń Łańcut 

Przedmieście. 

 

W imieniu Zofii Florek nagrodę odebrała Zofia Fołta, Kierownik Świetlicy MDK 

Przedmieście. 

 

Pani Elżbieta Nowicka w kategorii działalność społeczna i publiczna, charytatywna, 

edukacyjna, itp., słuchaczka Stowarzyszenia Łańcuckiego Uniwersytetu Trzeciego 

Wieku. Przez wiele lat pełniła funkcję przewodniczącej Rady Programowej, od marca 

2007 r. Przez wszystkie lata swojej działalności miała na uwadze poprawę życia osób 

starszych. Czynnie uczestniczyła w opracowaniu Statutu Stowarzyszenia, zakładaniu 

strony internetowej, prowadzi wykłady i seminaria dla słuchaczy. Jest organizatorką 

sesji wyjazdowych. Niezwykle ważnym przedsięwzięciem pani Elżbiety jest 

pozyskiwanie środków finansowych dla UTW poprzez opracowywanie i realizowanie 

projektów (ASOS, FIO, unijnych i innych instytucji), przez co wzbogaca Uniwersytet 

w nowe urządzenia audiowizualne, finansuje wydawnictwa i wyjazdy plenerowe. 

Przygotowuje prezentacje multimedialne, propagujące działalność słuchaczy ŁUTW, 

inicjuje i organizuje plenery oraz wystawy fotograficzne. Aktywnie uczestniczyła 

w redagowaniu „Biuletynu informacyjnego SŁUTW”. Jest współredaktorką antologii 

utworów słuchaczy „Spełniona jesień życia”, albumu fotograficznego „Łańcut – moje 

miasto”, „Portret z rodziną w tle” i jest organizatorką spotkań międzypokoleniowych 

„Dziadkowie i wnuki”, spotkań towarzyskich słuchaczy „75+”. Nawiązała współpracę 

z Domem Pomocy Społecznej. Utworzyła grupę „Pomocy koleżeńskiej”. Jako 

przedstawicielka SŁUTW uczestniczy w pracach „Porozumienia Podkarpackich 

UTW”, Ogólnopolskim Stowarzyszeniu UTW w Nowym Sączu i Warszawie. Posiada 

dużą wiedzę i umiejętności w zakresie wdrażania różnych przedsięwzięć, dzięki 

którym SŁUTW rozwija się i efektywnie działa. Elżbieta Nowicka to osoba niezwykle 

aktywna i oddana Łańcuckiemu Uniwersytetowi Trzeciego Wieku. 

 

Na zakończenie swojego wystąpienia, pan Michał Mac podziękował pani Agnieszce 

Kuźniar Zastępcy Kierownika Wydziału Sportu, Promocji i Turystyki za wkład pracy 

przy organizacji Konkursu „Aktywny Senor” i jego funkcjonowaniu od samego 

początku powstania.  

 

W dalszej kolejności głos zabrał pan Michał Hadław, który złożył gratulacje 

laureatkom Konkursu oraz podziękował za to, że  oprócz niewątpliwych osiągnięć 

którymi mogą się pochwalić, działają na rzecz innych seniorów, motywując ich do 

działania, dając dobry przykład. Zwracając się do Burmistrza Miasta oraz Kierownika 

Wydziału Sportu, Promocji i Turystyki, podziękował za uhonorowanie Konkursu 
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„Aktywny Senior” imieniem jego taty. Po przedstawieniu krótkiej informacji na temat 

społecznej działalności ś.p. Adama Hadława, której ideą była chęć niesienia pomocy 

innym, a szczególnie osobom niepełnosprawnym, zaprosił Burmistrza Miasta, 

radnych, seniorów oraz pracowników Urzędu Miasta do dalszej współpracy. 

 

Następnie pan Rafał Kumek Burmistrz Miasta Łańcuta, pan Adam Opałka 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Łańcuta, złożyli nagrodzonym osobom serdeczne 

gratulacje i  podziękowania za ich zaangażowanie i bezinteresowną pracę na rzecz 

„naszej” małej ojczyzny, podkreślając, że są wzorem do naśladowania dla całego 

pokolenia Łańcuta. Na zakończenie zwracając się zebranych, przytoczył  słowa ś.p. 

Adam Hadława, „Łańcut jest silny siłą swoich Seniorów”,  

 

Prowadzący obrady ogłosił 7 minut przerwy. 

 

Po wznowieniu obrad Sesji i przed przystąpieniem do realizacji punktu 4, 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że dwa tygodnie na wspólnym  

posiedzeniu Komisji omówiono temat pomocy humanitarnej dla uchodźców 

z Ukrainy, udzielanej przez Miasto Łańcut. W trakcie posiedzenia zapoznano się 

z treścią, złożonego przez grupę radnych oświadczenia w sprawie agresji Rosji na 

Ukrainę i podjęto dyskusję ze szczególnym uwzględnieniem miasta partnerskiego 

Łańcuta - Humania. Kończąc, o zabranie głosu poprosił radnego Sławomira 

Rejmana, który w imieniu Radnych Rady Miasta Łańcuta odczytał treść oświadczenia 

w następującym brzmieniu: 

  „ Rada Miasta Łańcuta z całą mocą potępia haniebną niczym nie uzasadnioną 

agresję Federacji Rosyjskiej na Ukrainę. Ukraina jest państwem suwerennym, 

wolnym i demokratycznym. Integralność jej terytorium, nienaruszalność jej granic 

i prawo samostanowienia narodu ukraińskiego nie mogą być w żaden sposób 

łamane. Rosja ponosi pełną odpowiedzialność za śmierć ludzi i zniszczenia, które 

będą skutkami tego bezsensownego konfliktu zbrojnego. Działania wojenne 

prowadzone przez Rosję naruszają prawo międzynarodowe, wymierzone są często 

przeciwko bezbronnej ludności cywilnej i niewątpliwie noszą znamiona ludobójstwa. 

Na to nigdy nie będzie naszej zgody. Jesteśmy pełni podziwu dla walczących 

Ukraińców, ich odwagi, którzy dziś w obronie swojej wolności poświęcają zdrowie i to 

co najważniejsze – swoje życie, walcząc też w obronie naszej wolności. My wiemy, 

że chcecie pokoju, nie chcecie wojny, ale też wiemy, że nie macie wyboru. Całym 

sercem jesteśmy z mieszkańcami Ukrainy , a szczególnie z naszymi przyjaciółmi 

z miasta partnerskiego Humań, które również zostało zaatakowane i  przesyłamy 

wam szczere wyrazy współczucia. Chcemy wam powiedzieć, że jesteśmy z wami 

i udzielamy wam wszelkiej niezbędnej pomocy. Ukraina musi być wolna, nigdy więcej 

wojny. 

 

Po odczytaniu oświadczenia Rady Miasta Łańcuta, Wiceprzewodniczący Rady 

poprosił obecnych o powstanie i uczczenie minutą ciszy pamięć ofiar wojny 



7 

 

 

 

w Ukrainie tj.  żołnierzy i ludności cywilnej walczącej o swój kraj i oddającej życie 

w obronie Ojczyzny. 

 

Ad.4 

Przyjęcie Protokołu Nr XLVI/2022 z XLVI Sesji Rady Miasta Łańcuta. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że stosownie do zapisów Statutu Miasta 

Łańcuta radni w obowiązującym terminie, nie zgłosili żadnych wniosków do Protokołu 

Nr XLVI z XLVI Sesji Rady Miasta Łańcuta, w związku z czym protokół został 

przyjęty.  

 

Ad.5 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta 

na rok 2022 (Druk Rady Miasta Nr 17/2022). 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 

2022, wraz z autopoprawką polegającą na skorygowaniu Załącznika Nr 2  w zakresie 

zmian w planie dochodów i wydatków gromadzonych na wydzielonym rachunku 

przez jednostki oświatowe, w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawiła pani 

Alicja Helbin Skarbnik Miasta. Zaprezentowany projekt uchwały wprowadza 

następujące zmiany; 

 Zwiększa się dochody budżetu o kwotę 655.949,00 zł. 

 Zmniejsza się dochody  budżetu o kwotę 5.019.460,00 zł. 

 Zwiększa się wydatki budżetu o kwotę 6.062.810,00 zł w tym 

a) wydatki bieżące o kwotę 2.074.430,00 zł. 

b) wydatki majątkowe o kwotę 3.988.380,00 zł. 

 Zwiększa się planowany deficyt o kwotę 5.406.861,00 zł. 

 Zestawienie zmian zawiera tabela nr 2 przedłożonego radnym projektu 

uchwały. 

 

W dalszej kolejności, pani Skarbnik szczegółowo omówiła działy budżetu miasta 

w których, dokonywane są ww. zmiany z podaniem szczegółowych kwot i zakresu 

zadań planowanych do realizacji w ramach przeniesień. Uzyskane w wyniku zmian 

środki, zostały przeznaczone m.in. na przebudowę dróg (Daszyńskiego, Harcerska, 

Kąty, 29 Listopada), budowę wybiegu dla psów – za basenem przy ul. Składowej, 

budowę instalacji fotowoltaicznych na budynkach użyteczności publicznej, 

zatrudnienie pracowników do Centrum Informacji Turystycznej.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej pan Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały  i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Zabierając głos w dyskusji radny Damian Szubart: 

1) poprosił, o udzielenie krótkiej informacji: na temat ujętych w projekcie uchwały 

inwestycji drogowych oraz  wyjaśnień z jakich powodów uległy zwiększeniu kwoty na 

ich realizację, Zapytał również na jakim etapie postepowania jest zadanie związane 

z przebudową skrzyżowania ulic 10 Płk. Strzelców Konnych i Matejki, czy został 

wykonany projekt, 

2) wyraził zadowolenie z planowanej budowy Pump Truck w Łańcucie i poprosił 

o informację w zakresie lokalizacji inwestycji, zajmowanej powierzchni oraz 

wysokości nakładów środków finansowych, 

3) odnosząc się do  zadania „Wybieg dla psów – za basenem odkrytym od strony 

Bażantarni”, zapytał o dokładną powierzchnię działki oraz informacje, co będzie 

wykonane w ramach realizowanego przedsięwzięcia. Podkreślił, że mając ponad 

20 letnie doświadczenie w szkoleniu psów uważa, że kwota, przekraczająca 

110.000 zł jest zbyt wysoka. Jego zdaniem, tak kosztowna inwestycja nie jest 

potrzebna w mieście Łańcucie i lepszym rozwiązaniem byłoby przeznaczenie 

środków finansowych na budowę placu zabaw dla dzieci. Stwierdził, że 

zorganizowanie wybiegu dla psów wymaga  niewielkich nakładów finansowych. 

W związku z tym, że nie został przedstawiony projekt planowanego zamierzenia, 

poprosił o udzielenie informacji ww. kwestiach. 

Odpowiadając na powyższe zapytania, Burmistrz Miasta pan Rafał Kumek wyjaśnił, 

że: 

Ad.1) został wykonany projekt na  przebudowę skrzyżowania ulic 10 Płk. Strzelców 

Konnych i Matejki (uwzględniający pozostawienie rosnącego w tym miejscu dęba), 

a na realizację zadania zaplanowano kwotę w wysokości 400 000 zł.  

Ad 2) Pump Truck zostanie wykonany na terenie należącym do Miejskiego Domu 

Kultury przy ul. Podzwierzyniec w miejscu boiska sportowego, 

Ad.3) wyraził zdziwienie stanowiskiem radnego w kwestii budowy placu zabaw 

zamiast wybiegu dla psów. Przypomniał, że na posiedzeniu Komisji na którym było 

omawiane utworzenie wybiegu dla psów przy ul. Partyzantów radny popierał tą 

inicjatywę, zakwestionował tylko lokalizację, która jak wynika z analizowanego 

projektu uchwały  uległa zmianie. Odnośnie wysokości kwoty przeznaczonej na 

realizację zadania podkreślił, że jest  założony większy koszt, jednak ostateczną 

wartość zweryfikuje  przetarg. W przypadku gdy realizacja zadania zostanie 

wykonana za niższą kwotę, pozyskane środki Miasto przeznaczy na inną inwestycję. 

W celu zorganizowania  wybiegu dla psów, Miasto zagospodaruje część działki 

zlokalizowanej przy basenie otwartym na ul. Składowej  (bliżej Lasu Bażantarnia). 

 

W nawiązaniu do wyjaśnień Burmistrza Miasta dotyczących wybiegu dla psów, radny 

Damian Szubart podkreślił, że jest potrzebny, natomiast kwestię odrębną stanowi 
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charakter i sposób jego organizacji. Wyjaśnił, że działka przy ul. Partyzantów tak, jak 

podkreślał w wypowiedziach na posiedzeniu Komisji była za mała, zlokalizowana pod 

blokami, dlatego też popiera zmianę miejsca, ale ma zastrzeżenia co do wysokości 

kwoty przeznaczonej na realizację planowanego przedsięwzięcia. Jego zdaniem 

wydatkowanie tak dużej ilości środków finansowych jest niepotrzebne.  

W dalszej kolejności odnosząc się do lokalizacji Pump Truck zaznaczył, że teren 

boiska na którym ma powstać powinien zostać przeznaczony na park, natomiast 

planowaną inwestycję można przesunąć w kierunku asfaltu. Stwierdził, że na 

posiedzenia Komisji powinny być przedkładane radnym projekty planowanych przez 

Miasto przedsięwzięć, ponieważ ich brak prowadzi do różnych niedomówień.  

 

W trakcie dyskusji nad przedmiotowym projektem uchwały, doszło do polemiki 

Burmistrza Miasta z radnym Damianem Szubrtem w temacie negatywnej opinii 

Starostwa Powiatowego w Łańcucie  w sprawie wniosku Miasta Łańcuta dotyczącego 

postawienia 3 znaków drogowych przy ul. Zamkowej w pobliżu Synagogi. Każda ze 

stron przedstawiła stanowisko w powyższej sprawie. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał 

od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 2022, 

została podjęta i otrzymała Nr XLVII/320/2022. 

 

Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Łańcuta  (Druk Rady Miasta Nr 18/2022). 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta 

Łańcuta, w imieniu Burmistrza Miasta, przedstawiła pani Alicja Helbin Skarbnik 

Miasta. Objaśnienia do projektu uchwały przedstawiały się następująco:  

 

Niniejszą uchwałą dokonuje się zmiany w zakresie: 

 

1. Wykazu przedsięwzięć – Załącznik Nr 2. 

 

2. Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 -2036. 

 

Ad 1. Dokonuje się zmiany limitu wydatków na przedsięwzięciu: 
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1) „Budowa hali sportowej przy Szkole Podstawowej Nr 3 w Łańcucie” – w związku 

z ustaleniami dotyczącymi projektu oraz warunkami wypłaty dofinansowania 

z Programu Rządowy Fundusz  Inwestycji Strategicznych Polski Ład i środków 

pochodzących z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej, dokonuje się przesunięcia 

wydatków na rok 2023. 

 

 wydatki majątkowe (poz.1.3.2.14)  

- limit wydatków w  2022 r. wynosi -   3.531.119,00 zł. 

- limit wydatków w  2023 r. wynosi -   7.169.241,00 zł. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do przedmiotowego 

dokumentu. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łańcuta, została 

podjęta i otrzymała Nr XLVII/321/2022. 

 

Ad.7  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego Łańcuckiego Zakładu Komunalnego Spółka z o.o. w Łańcucie 

(Druk Rady Miasta Nr 19/2022). 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

Łańcuckiego Zakładu Komunalnego Spółka z o.o. w Łańcucie, w imieniu Burmistrza 

Miasta, przedstawiła pani Alicja Helbin Skarbnik Miasta. Objaśnienia do projektu 

uchwały przedstawiały się następująco: 

 

Podwyższenie kapitału zakładowego Łańcuckiego Zakładu Komunalnego, wynika  

z konieczności wykonania modernizacji sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w ulicy 

Daszyńskiego w Łańcucie. 

Biorąc pod uwagę aktualną sytuację finansową Spółki (kredyt inwestycyjny na kwotę 

2.706.436,95 zł) nie jest możliwe bez zaciągnięcia kredytu, zrealizowanie 

powyższego zadania. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej pan Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały  i pozytywnie go 

zaopiniowała 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do przedmiotowego 

dokumentu. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

Łańcuckiego Zakładu Komunalnego Spółka z o.o. w Łańcucie, została podjęta 

i otrzymała Nr XLVII/322/2022. 

 

Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia roku 2022 „Rokiem Historii Miasta 

Łańcuta” (Druk Rady Miasta Nr 1/2022). 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia roku 2022 „Rokiem Historii Miasta Łańcuta”, 

w imieniu Burmistrza Miasta, przedstawił pan Michał Mac Kierownik Wydziału Sportu, 

Promocji i Turystyki.  Objaśnienia do projektu uchwały przedstawiały się następująco: 

 

Po zakończeniu obchodów roku 2021, jako Łańcuckiego Roku Muzyki, 

w związku z przypadającą w roku 2022 - 605. rocznicą koronacji Elżbiety z Pilczy 

Granowskiej na Królową Polski proponuje się, aby rok bieżący uznać za: „Rok Historii 

Miasta Łańcuta”. 

Przedmiotowa propozycja ma na celu objęcie jednolitym patronatem 

wszystkich wydarzeń związanych w większym lub mniejszym stopniu z historią 

Łańcuta, a zaplanowanych do realizacji w roku 2022. Ponadto, na mocy Uchwały 

Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 29 października 2021 r. w sprawie 

ustanowienia roku 2022 Rokiem Ignacego Łukasiewicza (M.P.2021 poz. 1050), 

obchodzimy ogólnopolski rok Ignacego Łukasiewicza, którego związki z Łańcutem 

w tym wyjątkowym czasie planuje się upamiętnić w sposób szczególny. 
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Kontynuowane będą wykłady upowszechniające wiedzę o historii Łańcuta 

oraz wprowadzone nowe formy edukacji historycznej, na przykład za pośrednictwem 

mediów społecznościowych, czy poprzez murale. W przygotowaniu jest audio 

przewodnik, który będzie propozycją zwiedzania centrum Miasta w oparciu o historię 

Łańcuta. Stworzony zostanie również specjalny materiał Telewizji Łańcut. 

Ramowy plan wydarzeń „Roku Historii Miasta Łańcuta” jest planem otwartym, 

który będzie ewoluował stosownie do miejskich wydarzeń kulturalnych w ciągu roku 

oraz m.in. propozycji Radnych Miasta. W związku z niniejszym, podjęcie 

przedmiotowej uchwały jest zasadne. 

 

Na wstępie swojego wystąpienia pan Mac wyjaśnił, że projekt uchwały został 

przedłożony przez Burmistrza Miasta jako pierwszy w roku bieżącym, o czym 

świadczy numer Druku Rady Miasta tj. 1/2022, a zatem możliwość podjęcia chwały 

w przedmiotowej sprawie była znacznie wcześniej. Nawiązując do tytułu uchwały, 

podkreślił wyjątkowość i niepowtarzalność zamierzenia i przedstawił szczegóły 

dotyczące już zrealizowanych i planowanych do organizacji wydarzeń związanych 

z obchodami „Roku Historii Miasta Łańcuta”, w tym przygotowywanych wydawnictw, 

filmów, publikacji, działalności wystawienniczej. Odnosząc się do zaproponowanych 

przez radnego Wrzesława Żurawskiego wydarzeń i działań na obchody Roku Historii 

Łańcucie, podziękował za ich przesłanie i poinformował, że większość z nich 

zostanie zrealizowana, ponieważ znaczna część pokrywa się z działaniami 

planowanymi przez Miasto. W dalszej kolejności pan Mac zreferował zebranym 

działania Burmistrza Miasta podjęte w ramach obchodzonego w 2021 r. „ Roku 

Muzyki  Miasta Łańcuta”. Kończąc, zwrócił się do radnego Wrzesława Żurawskiego 

jako radnego o dużym doświadczeniu samorządowym, z prośbą o informację, czy 

w poprzednich kadencjach Burmistrza i Rady Miasta Łańcuta wydarzyło się tak wiele 

wydarzeń dotyczących historii i turystyki. Z informacji, które do niego docierają 

wynika, że pojawiało się dużo pomysłów, natomiast ich realizacja następuje dopiero 

w obecnie trwającej kadencji samorządu Łańcuta. 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury, radna Dorota Chudzik poinformowała, że Komisja 

rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go zaopiniowała. 

 

Ustosunkowując się do zapytania Pana Michała Maca, radny Wrzesław Żurawski 

poinformował, że w poprzednich kadencjach: 

-  postawiono Pomnik Pamięci Narodowej, kupiony przez prywatnych 

przedsiębiorców, następnie rozebrany i do chwili obecnej, pomimo podjętej przez 

Radę Miasta uchwały nie został restytuowany, 

- opracowano wydawnictwa (np. 650 lat Miasta  Łańcuta, Informator zawierający 

materiały zarówno z Muzeum – Zamku w Łańcucie jak i dotyczące miasta, jego 

historii i architektury, a jeden z działów został poświęcony historii wojskowości,  

książeczka o rodzinie Cetnarskich wydana przez Kongregację Kupiecką), 
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- wystawy  (100- lecie gimnazjum i Liceum w Łańcucie, Cetnarscy,  historia pałacu 

w Antoninach eksponowanej w innych miastach), 

- cykliczne spotkania historyczne np. na temat osoby Romana Turka, księdza 

Ignacego Koziei  

Kończąc zaznaczył, że od początku trwającej kadencji, Miasto nie wydało 

wydawnictwa dotyczącego historii i zaproponował, aby w ramach obchodów Roku 

Historii, zorganizowano  sesję popularnonaukową (jednodniowy zbiór wykładów) 

w oparciu o pracowników Muzeum – Zamku poświęconą historii rodzin 

Lubomirskich,  Potockich i ich dobrom na Wschodzie (Ukrainie). Radny poruszył 

także temat podjęcia inicjatyw poświęconych  pamięci 10 PŁK Strzelców 

Konnych,(m.in. poprawa błędnie wykonanych napisów, umiejscowionych na krzyżach 

granitowych  nagrobków zlokalizowanych na cmentarzu komunalnym w Łańcucie – 

zaległość z poprzedniej kadencji, zorganizowanie sesji naukowej na temat 10 PłK 

Strzelców Konnych). 

 

Radna Karolina Pill – Sowa stwierdziła, że przyczyną  odłożenia przez radnych 

procedowania przedmiotowego projektu uchwały w miesiącu styczniu była 

nieobecność na posiedzeniu Komisji przedstawiciela Burmistrza Miasta. 

 

Do powyższego odniósł się pan Michał Mac, który podkreślił, że jego nieobecność 

była chwilowa, usprawiedliwiona i udzielił wyczerpujących informacji uzasadniających 

to stwierdzenie. 

 

Burmistrz Miasta odniósł się do wypowiedzi radnego Wrzesława Żurawskiego na 

temat realizowanych w poprzednich kadencjach wydarzeń dotyczących historii 

i turystyki, podkreślając, że ich ilość w porównaniu z latami ubiegłymi uległa 

znacznemu wzrostowi. Jednocześnie zapewnił, że Miasto będzie podejmowało 

kolejne inicjatywy i działania na miarę posiadanych środków finansowych.  

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie ustanowienia roku 2022 „Rokiem Historii Miasta Łańcuta”, została 

podjęta i otrzymała Nr XLVII/323/2022. 

 

Ad.9 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2022-2023 (Druk Rady Miasta Nr 12/2022). 
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Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2022-2023, w imieniu Burmistrza Miasta, przedstawił pan Grzegorz Paczocha 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Zdrowia . Objaśnienia do projektu uchwały 

przedstawiały się następująco: 

 

Zmiana ustawy o zdrowiu publicznym oraz niektórych innych ustaw (Dz.U. 

2021.2469) zobowiązała gminy do uchwalenia wspólnego programu profilaktyki 

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii. 

Uchwalone dla miasta Łańcuta oba oddzielne programy z wolą ustawodawcy, tracą 

moc z dniem 31 marca 2022 r., stąd potrzeba przyjęcia nowego dokumentu.  

 Nowy Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2023 zwany dalej „Programem”, 

stanowiący załącznik do niniejszego projektu uchwały, będzie finansowany na tych 

samych zasadach jak dotychczas tzn. ze środków uzyskanych z  tytułu opłat za  

wydane zezwolenia  na sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych.  

 Zaplanowane na lata  2022-2023 zadania, są kontynuacją działań 

realizowanych w latach ubiegłych, nawiązują do celów operacyjnych Narodowego 

Programu Zdrowia na lata 2021-2025, uwzględniając profilaktykę uzależnień od 

alkoholu  i narkomanii, rozszerzając o profilaktykę uzależnień behawioralnych. 

W związku z powyższym  podjęcie  niniejszej uchwały jest zasadne 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do przedmiotowego 

dokumentu. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych , radna Marta Szubart poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

W trakcie realizacji przedmiotowego punktu obrad, salę opuścił radny Piotr 

Grabowski. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2023, 

została podjęta i otrzymała Nr XLVII/324/2022. 
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Ad.10 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto 

Łańcut na rok 2022 (Druk Rady Miasta Nr 13/2022). 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Łańcut na rok 

2022, w imieniu Burmistrza Miasta, przedstawił pan Aleksander Ziaja Inspektor Biura 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami. Objaśnienia do projektu uchwały 

przedstawiały się następująco: 

 

Zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom oraz zapobieganie bezdomności 

zwierząt jest zadaniem własnym gminy wynikającym z art. 11 ustawy z dnia 

21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt (Dz. U. z 2020 r., poz. 638). Zgodnie z art. 

11a ust. 1 ww. ustawy Rada Miasta Łańcuta zobowiązana jest corocznie, do dnia 

31 marca, określić w drodze uchwały program opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 

W związku z powyższym przygotowany został Program opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2022, zwany w dalszej 

części Programem, który stanowi załącznik do uchwały. Obejmuje on swoim 

zakresem realizację takich zadań jak: 

1) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt; 

2) opieka nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie; 

3) odławianie bezdomnych zwierząt; 

4) obligatoryjna sterylizacja albo kastracja zwierząt w schronisku; 

5) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt; 

6) usypianie ślepych miotów; 

7) wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt 

gospodarskich; 

8) zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń 

drogowych z udziałem zwierząt. 

Projekt Programu był konsultowany z Powiatowym Lekarzem Weterynarii  

w Łańcucie, Kołem Łowieckim - Klub Myśliwych „Diana” w Łańcucie oraz Kołem 

Łowieckim „Ryś”. Projekt Programu został także podany do publicznej wiadomości, 

celem zaopiniowania przez organizacje społeczne, działającym na obszarze gminy,  

których statutowym celem działania jest ochrona zwierząt.  

Środki na realizację Programu zostały zabezpieczone w budżecie Gminy Miasto 

Łańcut na rok 2022. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej pan Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały  i pozytywnie go 

zaopiniowała 
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Na pytanie radnego  Damiana Szubarta,, czy zostało wykonane sprawozdanie 

z Programu za rok poprzedni, pan Aleksander Ziaja odpowiedział, że dokument w tej 

sprawie nie został sporządzony. Po uzyskaniu powyższej informacji, radny Damian 

Szubart zapytał: 

1) czy oszacowano liczbę kotów wolnożyjących i jaką ilość tych  zwierząt Miasto 

może dokarmić za ujętą w Programie kwotę w wysokości 1000 zł. 

2) ile miotów kotów wolno żyjących zostało uśpionych, a ile zostało odłowionych 

zwierząt bezdomnych. 

Stwierdził, że zaproponowany Program nie wnosi nic ponadto co wymaga ustawa, 

jest minimalistyczny, nie przedstawia żadnych nowych rozwiązań. Nie mamy 

informacji w kwestii problemu z bezdomnością zwierząt i liczby kotów wolno 

żyjących. W dalszej części przedstawił swoje uwagi odnośnie sformułowań ujętych 

w Programie, a dotyczących:  informacji o kotach wolno żyjących, określeniu Gabinet 

Weterynaryjny. 

Odpowiadając na powyższe, pan Aleksander Ziaja wyjaśnił, że:   

Ad. 2) szczegółowa informacja w tym zakresie została przedstawiona na wspólnym 

posiedzeniu Komisji, 

 Ad 1) na terenie miasta zlokalizowano 3 sztuki kotów wolno żyjących, bytujących na 

osiedlu 3-go Maja, Miasto nie ma innych siedlisk gdzie przebywają koty, które należy 

dokarmić. Kwota na dokarmianie została zaplanowana z nadwyżką, ponieważ jest 

ona przeznaczona na zakup karmy dla ww. kotów, ale jest także niezbędna 

w przypadku pojawienia się innych zgłoszeń.  

 

W nawiązaniu do udzielonych wyjaśnień, radny Damian Szubart stwierdził, że Miasto 

jest ewenementem odnośnie ilości dokarmianych kotów wolno żyjących. W kwestii 

materiałów przedstawionych na posiedzeniu Komisji poinformował, że nie mógł wziąć 

udziału w spotkaniu i poprosił o przesłanie protokołu, jednak z oczywistego  względu, 

czyli zbyt krótkiego odstępu czasu pomiędzy Komisją a Sesją, dokument taki nie 

został sporządzony. Reasumując, zaapelował do Przewodniczącego Rady Miasta 

o poprawę standardu pracy Rady poprzez wydłużenie czasu pomiędzy terminem 

posiedzenia  Komisji i Sesji Rady Miasta Łańcuta.  

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nikt nie był przeciw, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za 

pomocą urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Łańcut na rok 

2022, została podjęta i otrzymała Nr XLVII/325/2022. 
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Ad.11 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu osłonowego 

w zakresie dostępu do opieki na odległość w 2022 r.” (Druk Rady Miasta 

Nr 14/2022). 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu osłonowego w zakresie 

dostępu do opieki na odległość w 2022 r.”, w imieniu Burmistrza Miasta, przedstawił 

pan Marek Rupar Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społeczneji w Łańcucie. 

Objaśnienia do projektu uchwały przedstawiały się następująco: 

Gminny program osłonowy wpisuje się w: 

1. Cel główny dokumentu „Polityka społeczna wobec osób starszych 2030. 

BEZPIECZEŃSTWO – UCZESTNICTWO – SOLIDARNOŚĆ” (M.P. 2018, 

poz.1169) w obszarze Zmniejszenie skali zależności od innych, poprzez ułatwienie 

dostępu do usług wzmacniających samodzielność oraz dostosowanie środowiska 

zamieszkania do możliwości funkcjonalnych niesamodzielnych osób starszych 

poprzez stworzenie warunków do rozwoju standaryzowanych usług pomocowych 

i opiekuńczych, w tym telemedycyny, wspomagających funkcjonowanie osób 

starszych 

2. Dziedziny planowania strategicznego  „Strategii rozwiazywania problemów 

społecznych” (UchwałaNr XXXII/204/2020 Rady Miasta Łańcuta z dnia 25 

listopada 2020 r.), tj Wsparcie osób niepełnosprawnych – Cel operacyjny Nr 1 – 

zapewnienie warunków służących możliwie pełnej integracji osób 

niepełnosprawnych oraz zwiększenie dostępności do usług opiekuńczych i 

pielęgnacyjnych. Oraz Aktywność i integracja społeczna seniorów 

Usługa Teleopieki jest odpowiedzią na zgłaszane oczekiwania mieszkańców gminy, 

w tym korzystających z usług opiekuńczych i jest skierowana przede wszystkim do 

osób starszych, samotnych i niepełnosprawnych. Wykorzystując nowoczesne 

technologie, zwiększane jest bezpieczeństwo podopiecznych poprzez szybkie 

reagowanie w sytuacjach zagrażających zdrowiu lub życiu. Usługa Teleopieki ma za 

zadanie zwiększyć komfort życia i poczucie bezpieczeństwa nie tylko użytkownikom 

urządzeń, ale również ich rodzinom, które mogą zostać szybko poinformowane, że 

ich bliscy potrzebują pomocy. Teleopieka niweluje uczucie codziennej niepewności 

i strachu osób starszych oraz samotnych. Podtrzymanie dobrej kondycji psychicznej 

i fizycznej osób starszych i niepełnosprawnych, pozwoli na ich większą 

samodzielność, poczucie autonomii oraz wydłuży okres pozostania 

w dotychczasowych miejscach zamieszkania. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych , radna Marta Szubart poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do przedmiotowego 

dokumentu. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie przyjęcia „Gminnego programu osłonowego w zakresie dostępu do 

opieki na odległość w 2022 r.”, została podjęta i otrzymała Nr XLVII/326/2022. 

 

Ad.12 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości gruntowej wraz z prawem własności budowli 

położonej w Łańcucie przy ul. Polnej (Druk Rady Miasta Nr 15/2022). 

 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości gruntowej wraz z prawem własności budowli położonej 

w Łańcucie przy ul. Polnej, w imieniu Burmistrza Miasta, przedstawiła pani Beata 

Kałamarz – Tworek Kierownik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Mieniem. 

Objaśnienia do projektu uchwały przedstawiały się następująco: 

 

Nieruchomość będąca przedmiotem uchwały, to nieruchomość zabudowana 

będąca własnością Skarbu Państwa w użytkowniku wieczystym Gminy Miasto 

Łańcut, położona  

w Łańcucie przy ul. Polnej, oznaczona w ewidencji gruntów i budynków jako działka 

nr 1665/2 o pow. 0.8006 ha, objęta księgą wieczysta Nr RZ1A/00006222/8. 

Sklasyfikowana jako tereny przemysłowe „Ba”. Pozostaje w użytkowaniu wieczystym 

do dnia 5 grudnia 2089 r. Na przedmiotowej nieruchomości znajduje się budowla – 

wiata stanowiąca odrębny od gruntu przedmiot własności. Działka jest przedmiotem 

dzierżawy od kilkunastu lat do chwili obecnej przez dwóch przedsiębiorców, 

prowadzących tam działalność gospodarczą skład węgla i skup złomu.  

Dla terenu, na którym zlokalizowana jest nieruchomość nie obowiązuje 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego, ani nie wydano decyzji 

o warunkach zabudowy. Ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Łańcuta wynika, że działka znajduje się w obszarze 

przemysłowym „P2”. 

 W myśl art. 37 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce 

nieruchomościami (Dz. U. z 2021 r. poz. 1899 z późn. zm.) (...) nieruchomości są 

sprzedawane lub oddawane w użytkowanie wieczyste w drodze przetargu. 
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 Ww. nieruchomość Miasto zamierza zbyć w drodze przetargu nieograniczonego  

z zachowaniem obowiązującej procedury, zaś cena wywoławcza uzależniona będzie 

od wartości określonej przez rzeczoznawcę. 

 Mając powyższe na uwadze, przedkłada się projekt uchwały celem podjęcia, co 

jest w pełni uzasadnione. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej pan Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały  i pozytywnie go 

zaopiniowała 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do przedmiotowego 

dokumentu. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nikt nie był przeciw, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za 

pomocą urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości gruntowej wraz z prawem własności budowli położonej 

w Łańcucie przy ul. Polnej , została podjęta i otrzymała Nr XLVII/327/2022. 

 

Ad.13 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Miejskiemu 

Ośrodkowi Sportu i Rekreacji w Łańcucie (Druk Rady Miasta Nr 16/2022). 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Miejskiemu 

Ośrodkowi Sportu i Rekreacji w Łańcucie, w imieniu Burmistrza Miasta, przedstawił 

pan Michał Mac Kierownik Wydziału Sportu, Promocji i Turystyki.  Objaśnienia 

do projektu uchwały przedstawiały się następująco: 

Projekt Uchwały jest wynikiem nowych zadań, związanych z turystyką, które 

zostały nałożone na Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Łańcucie.  

Od maja br. MOSiR będzie organizatorem Centrum Informacji Turystycznej, 

które będzie się mieścić w nowym obiekcie, przekazanym przez Gminę Miasto 

Łańcut na rzecz MOSiR, mieszczącym się przy ul. 3 Maja 15. 

W związku z powyższym, aktualizacja Statutu poprzez dodanie nowego 

obiektu oraz zadania, na bazie którego MOSiR będzie je realizował jest zasadne. 
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Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych , radna Marta Szubart poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Zabierając głos w dyskusji, radny Wrzesław Żurawski poinformował, że popiera 

pomysł utworzenia Centrum Informacji Turystycznej oraz jego lokalizację (ścisły 

węzeł komunikacyjny turystów), ponieważ forma w której obecnie funkcjonuje, czyli 

dzierżawa niewielkiego lokalu w budynku Maneżu, nie spełniła oczekiwanego 

rezultatu. Jednocześnie wyraził ubolewanie z powodu decyzji o remoncie obiektu, 

przeznaczonego na ww. cel, zamiast budowy nowego pawilonu odsuniętego od 

budynku Synagogi, którego wygląd byłoby właściwą wizytówką miasta.  

 

Ustosunkowując się do stanowiska przedmówcy, Burmistrz Miasta podkreślił, że 

w bieżącej kadencji czynione są starania i podejmowany wysiłek, aby realizować 

różne inicjatywy, dlatego też, zwraca się z prośbą o zgłaszanie konstruktywnych 

pomysłów z rozwiązaniami, a ograniczenie krytyki. Miasto nie posiada innej 

nieruchomości, którą mogłoby przeznaczyć na Centrum Informacji Turystycznej, 

a budowa nowego obiektu w ścisłej strefie ochrony konserwatorskiej jest kosztowna, 

czasochłonna i na chwilę obecną niewykonalna (uzyskanie zgody, pozwolenia, czy 

sprostanie wymaganiom Konserwatora Zabytków). 

 

Zabierając głos w dyskusji, pan Jarosław Reczek Sekretarz Miasta Łańcuta na 

przykładzie Informacji Turystycznej w Sanoku zwrócił uwagę, że od wyglądu obiektu 

ważniejszą i kluczową kwestią jest lokalizacja i jakość świadczonych usług.  

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do przedmiotowego 

dokumentu. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Miejskiemu Ośrodkowi Sportu 

i Rekreacji w Łańcucie, została podjęta i otrzymała Nr XLVII/328/2022. 

 

Ad.14 

Wolne wnioski i oświadczenia. 
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Obecni na posiedzeniu Sesji, zwrócili się do Burmistrza Miasta z następującymi 

sprawami: 

 

1) Radny Damian Szubart poinformował, że do Starostwa Powiatowego w Łańcucie 

wpłynęło obszerne pismo Stowarzyszenia „Alternatywa Obywatelska”, dotyczące 

między innymi zastrzeżeń w kwestii pracy Rady Miasta i Burmistrza, zatytułowane 

petycja. Zapytał, czy pismo o którym wyżej mowa, zostało również złożone do 

Miasta, a jeśli tak to, czy zostanie zamieszczone w BIP i  będzie rozpatrzone zgodnie 

z zapisami ustawy o petycjach.  

 

Odpowiadając na powyższe, Wiceprzewodniczący Rady wyjaśnił, że wpływającą do 

Rady Miasta korespondencję od Stowarzyszenia „Alternatywa Obywatelska”, radni 

otrzymali drogą elektroniczną i mogą zapoznać się z jej treścią. Pisma zostaną 

rozpatrzone stosownie do przepisów prawa obowiązujących w tym zakresie. 

 

2) Przewodniczący Zarządu Osiedla Śródmieście pan Aleksander Cymerys zapytał, 

ilu uchodźców z Ukrainy  przebywa w Łańcucie i poprosił o informację na temat 

udzielanej przez Miasto pomocy humanitarnej,  

 

Burmistrz Miasta pan Rafał Kumek ustosunkowując się zapytań przedmówców 

wyjaśnił, że:  

 

1) do Urzędu Miasta wpływa bardzo dużo pism od stowarzyszenia „Alternatywa 

Obywatelska” o różnej tematyce i do których trudno się odnieść, ponieważ 

opisywane są wymyślone teorie. Część zawartych treści pokrywa się 

z anonimowymi ulotkami, zakładanymi za wycieraczki parkujących na terenie 

miasta samochodów,  

 

2) w Łańcucie nie ma dużo uchodźców z Ukrainy, a na chwilę obecną jest 240 osób 

zarejestrowanych poprzez nadanie numeru pesel, ale sytuacja w tym zakresie 

ulega ciągłej zmianie. Nadmienił, że szczegółowa informacja o pomocy 

humanitarnej dla uchodźców udzielana przez Miasto Łańcut została 

przedstawiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miasta w dniu 10 marca 

2022 r. Z uwagi na obszerność zagadnienia, poprosił Przewodniczącego Zarządu 

„Śródmieście” o skontaktowanie się z Urzędem Miasta, w celu uzyskania 

informacji przekazanych na ww. posiedzeniu. Następnie podał przykładowe 

działania, podjęte  przez Miasto w  zakresie pomocy humanitarnej. 

 

W dalszej części posiedzenia poruszono następujące tematy: 

 

Burmistrz Miasta pan Rafał Kumek poinformował, że w dniu 23 marca 2022 r. 

Podkarpacki Zarząd Dróg Wojewódzkich w Rzeszowie, ogłosił przetarg na budowę 
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wschodniej obwodnicy Łańcuta w ciągu drogi wojewódzkiej 877 od węzła A4 Łańcut 

do drogi krajowej Nr 94 w Głuchowie.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta pan Michał Mglej, przedstawił stanowisko w sprawie 

braku komunikacji pomiędzy radnymi, a Urzędem Miasta w kwestii realizowanych 

inwestycji miejskich. W swoim wystąpieniu zaprosił radnych do odwiedzania władz 

miasta, zachęcił do udziału w powstawaniu każdej inwestycji miejskiej, ponieważ 

dokumentacja dotycząca ich realizacji jest dostępna do wglądu w różnej formie, 

można się z nią zapoznać i na bieżąco wyjaśniać sporne zagadnienia. Zwrócił 

uwagę, że nie zawsze jest możliwe przedstawienie na posiedzeniu Komisji Rady 

projektu, ponieważ często powstaje on w późniejszym terminie, po zabezpieczeniu 

środków finansowych na jego wykonanie i realizację inwestycji. Na zakończenie 

zwracając się do radnego Damiana Szubarta poinformował, że pomimo złożonej ze 

strony miasta propozycji,  do chwili obecnej nie doszło do spotkania odnośnie 

przebiegu komunikacji (lokalizacja dróg) na planowanym do rewitalizacji Rynku.  

 

Odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy, radny Damian Szubart stwierdził, że 

wprawdzie  były rozmowy na temat spotkania, jednak zaproszenia osobiście nie 

otrzymał.  Podkreślił, że jeżeli jest to możliwe należy na posiedzeniach Komisji Rady 

Miasta przedstawiać projekty lub wizualizację inwestycji, w tym między innymi 

planowaną rewitalizację Rynku, a nie przedkładać do konsultacji społecznych 

mieszkańcom materiał z którego nic nie wynika, ponieważ nie jest to projekt. 

Zaznaczył, że rewitalizacja Rynku powinna być w pierwszej kolejności przedmiotem 

obrad posiedzenia Komisji z uwzględnieniem dyskusji na temat organizacji ruchu, 

która nie będzie taka prosta (kwestia ewentualnego przejęcia dróg i przeprowadzenie 

z tym związanej procedury, uzyskanie stosownych opinii). Osobiście traktuje 

przedstawione w Biuletynie Miejskim materiały w temacie rewitalizacji Rynku, jako 

wyrażenie przez mieszkańców opinii, czy w ich ocenie jakiekolwiek zmiany w tym 

miejscu w kierunku ciągów pieszych, są konieczne i potrzebne. Wyraził nadzieję, że 

taka była intencja Burmistrza Miasta. 

 

W odniesieniu do powyższego, stwierdzenia, Burmistrz Miasta wyjaśnił, że w wielu 

przypadkach na sesji, czy komisji jest poruszony temat inwestycji pod kątem 

zapewnienia finansowania (od którego rozpoczynamy proces realizacji) i nie ma 

wówczas żadnego projektu, tylko pomysł.  Następnie: 

- omówił główne założenia wstępnej koncepcji przyszłego kształtu Rynku, 

przekazanej mieszkańcom jako propozycję do publicznej dyskusji,  

- poinformował o wystąpieniu Miasta z pismem do Starostwa Powiatowego 

w Łańcucie, w sprawie przekazania dróg oraz prowadzonych w tym temacie rozmów 

z Zarządem Dróg Wojewódzkich, powiatowych itd. Podkreślił, że ze strony Powiatu 

nie ma ostatecznego stanowiska. 
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W dalszej części posiedzenia, wywiązała się dyskusja na temat planowanej koncepcji 

nowego zagospodarowania przestrzeni łańcuckiego Rynku, przedstawionej 

w przekazanym mieszkańcom Biuletynie Miejskim. Uczestnicy dyskusji podkreślili że 

zaprezentowaną wstępną koncepcję rewitalizacji Rynku i rozpoczęte w tym kierunku 

konsultacje społeczne na temat kształtu Rynku, należy potraktować jako propozycję. 

W nawiązaniu do wypowiedzi radnego Damiana Szubarta, zwrócono uwagę na 

konieczność  opracowania projektu organizacji ruchu, który ulegnie  zmianie 

i wymaga zorganizowania oddzielnego spotkania w tej sprawie.  

 

Radny  Andrzej Barnat:  

1) poinformował, że numer specjalny Biuletynu Miejskiego nie dotarł do  

wszystkich mieszkańców ulicy Kraszewskiego, natomiast w budynku 

wielomieszkaniowym przy ul. Słowackiego wrzucono ok. 30  egzemplarzy (do 

pojemników na ulotki,  

 

2) wyraził swoje stanowisko i uwagi odnośnie przebiegu, prowadzonych 

konsultacji społecznych pod kątem braku gwarancji rzetelności i przejrzystości 

(brak opracowania zasad konsultacji, czy powołania komisji).  

 

Do powyższych zastrzeżeń odniósł się pan Michał Mac Kierownik Wydziału Sportu, 

Promocji i Turystyki, który: 

Ad 1) wyjaśnił, że kolportowanie Biuletynu Miejskiego do domów jednorodzinnych 

było świadczone na podstawie podpisanej przez Urząd Miasta umowy z Pocztą 

Polską, w pozostałych przypadkach, poprosił o zgłaszanie problemów do 

Burmistrza Miasta, które będą wyjaśniane. 

 

Ad 2) udzielił szczegółowych wyjaśnień w kwestii prawidłowo przeprowadzonych 

konsultacji społecznych w kontekście obowiązującej w tym zakresie procedury 

(uchwala Rady Miasta Łańcuta poprzedniej kadencji). Podkreślił, że zachęcają 

one do konstruktywnego krytykowania, ponieważ rewitalizacja Rynku ma być 

jedną z fundamentalnych zmian w funkcjonowaniu miasta na lata, a decyzja 

ma być maksymalnie skonsultowana z mieszkańcami na etapie wstępnego 

projektu koncepcji.  

 

Burmistrz Miasta zaapelował do radnych, o zgłaszanie własnych koncepcji 

i pomysłów dotyczących zagospodarowania Rynku, a unikanie krytyki. 

 

Inne tematy, które poruszono w trakcie dyskusji dotyczyły: 

- przeprowadzonych w poprzednich kadencjach konsultacji społecznych, odnośnie 

planowanych inwestycji  w zakresie porównywalnym do aktualnie realizowanych 

konsultacji w sprawie przyszłego kształtu Rynku w Łańcucie (tak obszernych 

i skierowanych do wszystkich mieszkańców). Doszło do polemiki radnego Andrzeja 

Barnata z Burmistrzem  Miasta w kwestii opracowywanych w poprzedniej kadencji 
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projektów inwestycyjnych i kontynuowania ich realizacji w obecnie trwającej. Każda 

ze stron przedstawiła swoje stanowisko w tej kwestii.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XLVII Sesję 

Rady Miasta Łańcuta. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

Małgorzata Rzeszutek 

 

Wiceprzewodniczący Rady: Adam Opałka 


